



支付



连接性



安全性



隐私保护

金雅拓，为您的可穿戴设备提供支持的、可信赖的合作伙伴

金雅拓，数字安全领域的全球领导者

金雅拓基于安全芯片和定制软件平台开发解决方案。金雅拓提供各种创新技术和各种规格，匹配任何尺寸和款式的可穿戴设备，使硬件厂商们能够赋予传统可穿戴设备，如医疗追踪器、健身追踪器等，全新的功能，包括支付、宽带连接管理、隐私保护或访问控制等。

为何选择金雅拓？

- > 强大的国际性公司，在全球业绩良好（2014年年收入达25亿欧元，拥有超过1.4万员工，99个办事处和24个研发和软件开发中心，遍布46个国家）
- > 数字安全领域的全球领导者：生态系统各方（硬件厂商、移动运营商、银行、企业和政府）值得信赖的合作伙伴
- > 业务遍布全球和专业领域：一流的产品和服务

连接性

> 管理并确保与网络的连接
例：医疗数据传输

安全性

> 访问控制
> 强化的身份认证
例：使用可穿戴设备乘车

隐私保护

> 数据加密
> 安全密钥和数据存储
例：安全的电子邮件应用

\$ 支付

> 非接触式支付
例：使用手环在商店内付款

基于
嵌入式UICC和按需连接服务(ODC)

基于
嵌入式安全芯片和可信服务中心(TSH)



Gemalto, your trusted partner to empower wearable devices

Gemalto, the world leader in digital security

Gemalto develops solutions based on secure elements and customized software platforms. With innovative technologies and multiple form factors that match the size and design of any wearable device, Gemalto gives the OEM the opportunity to implement additional capabilities to traditional wearable usages (health, fitness tracker, etc) such as payment, broadband connectivity management, privacy protection or access control.

Why Gemalto?

- > A robust international company with a strong track record worldwide (2014 annual revenues of €2.5 billion, more than 14,000 employees operating out of 99 offices and 24 research and software development centers, located in 46 countries)
- > World leader in digital security: trusted partner of all players in the ecosystem (OEM, MNO, Banks, Enterprises and Governments)
- > Global footprint and expertise: state-of-the art products and services

Connectivity

- > Managed connectivity to cellular networks
- ex: health data transmission

Security

- > Access control
- > Strong Authentication
- ex: bus access with wearable

Privacy

- > Data encryption
- > Secure key and data storage
- ex: Secure email application

\$ Payment

- > Contactless payment
- ex: In-store payment with wristband

BASED ON Embedded UICC & On Demand Connectivity Services

BASED ON Embedded Secure Element & Trusted Services Hub